



UTN:C025-307135

中国船级社
China Classification Society

格式
Form: CQA(AS)
证书编号:
No. **TR25CSA00003**

服务供方认可证书 APPROVAL CERTIFICATE OF SERVICE SUPPLIER

FULL TERM

供方名称

NAME OF SUPPLIER:

ANKA NDT MUHENDISLIK VE SORVEY HIZMETLERI
ANKA NDT MUHENDISLIK VE SORVEY HIZMETLERI

供方地址

ADDRESS OF SUPPLIER:

Postane Mahallesi, Dr. Rustu Nuran Sk. No: 8/1, Tuzla, Istanbul

兹证明上述服务供方的下列服务项目业经本社按照有关规定和程序审核，确认满足本社《钢质海船入级规范》和《供方认可及人员资格管理指南》的相关规定。

- 从事船舶和海上设施水面以上金属结构测厚的供方;
- 使用远程检查技术从事船舶和海上设施结构检验的供方;
- 从事船舶超声波渗漏检测服务的供方;

THIS IS TO CERTIFY that the following services of above service supplier have been audited by this society in accordance with the relevant provision and procedure, and confirmed compliance with the relevant requirements of this Society "Rules for Classification of Sea-going Steel Ships" and "Guidelines for Service Supplier Approval and Personnel Qualification Management".

- Suppliers engaged in thickness measurements of ships or metal structures on offshore units above water;
- Suppliers engaged in survey of the structures of ships and offshore installations by means of remote inspection techniques;
- Suppliers engaged in ultrasonic leak detection for ships;

认可证书附页内容是本证书不可分割的组成部分；上述机构由本社授予认可证书，但应继续符合有关要求。

The Supplement attached below is not divisible from this Certificate. This Certificate is issued to the above- mentioned Supplier subject to continued compliance with the relevant requirements.

本证书有效期至

This Certificate will remain in force until June 25, 2028

签发地点:

Issued at: Istanbul

签发时间:

Issued on: June 26, 2025



(Shen Nan)

Surveyor to China Classification Society